
Звіт комісії Вченої ради

з інформаційної та медійної діяльності

за 2019-2020 н.р.

Комісія з інформаційної та медійної діяльності працювала згідно з

планом роботи на 2019-2020 р.р.

Із розглянутих на засіданні питань виділимо, як найважливіші, два –

1: «Про роботу інформаційного центру інституту фізико-технічних та

комп’ютерних наук» (Інформував Павло Анатолійович Рябий);

2: «Про газету «Університетський вісник» (інформувала Анастасія

ТанасіївнаГавюк).

В ухвалах прийнятих комісією з цих питань наявні пункти, до яких

комісія хоче привернути увагу Вченої ради університету.

Щодо першого питання:

- Рекомендувати інформаційному центрові розширити спектр

діяльності та здійснювати аналіз інформації про університет в

цілому;

- Збагатити базу інформаційного центру

загальноуніверситетськимматеріалом (в тому числі й щодо

профорієнтаційної роботи), спрямувати його на всі факультети

університету;

- Вести щоденник інформаційного центру в соціальних мережах;

- Керівництву університету розглянути питання про фінансову

підтримку інформаційного центру.

Щодо другого питання:

- Редколегії університетського вісника відкоригувати спрямування

газети, поєднувати офіційний матеріал з цікавими для студентів

даними, увести нові рубрики («Про цікавих людей університету», «З

історії нашого університету», «Творчість викладачів та студентів

університету» тощо);



- Рекомендувати адміністрації ЧНУ імені Юрія Федьковича

видавати газету «Університетський вісник» у друкованому вигляді один

раз на два місяці;

- Збільшити тираж друкованого університетського вісника:

друкувати 500 примірників газети;

- Покращити роботу щодо розповсюдження газети на факультетах.

Голова комісії

з інформаційної та медійної діяльності Борис Бунчук


